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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:902 Ett hållbart asylmottagande 

På senare tid har antalet asylsökande till Sverige minskat kraftigt. Orsakerna till 
detta är nog flera, såväl införda id-kontroller som det sämre vädret har påverkat. 

Vi ser dock att flyktingströmmarna till Europa fortfarande inte har minskat, 
snarare tvärtom.

På sistone har det från regeringens sida uttalats olika besked om var gränsen går 
för det antal som Sverige kan ta emot under 2016 och framöver.  

Ministern har uttalat att en miniminivå ska gälla medan olika representanter för 
Miljöpartiet uttalat att Sverige kan ta emot uppemot 150 000. Således olika 
besked från de två partier som ingår i regeringen.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

 

Vad är ministerns och regeringens besked om det ungefärliga antal som kan 
anses som ett maxantal för hur många asylsökande vi kan ta emot och samtidigt 
ha ett hållbart asylmottagande, utan att behöva vidta ytterligare åtgärder? 

………………………………………

Gunilla Nordgren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-03
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


